
Tid och plats: 

Närvarande: 

Frånvarande: 

Protokoll årsmöte 

Nyehusens Villaägarförening 

230813 på Furuboda Kursgård 

Nina, Jens, Dick, Göran, Camilla 

Mattias 

Se bifogad röstlängd över närvarande medlemmar 

1) Mötet öppnades 

2) Val av ordförande för årsmötet: Nina Schain 

3) Val av sekreterare för årsmötet: Camilla Krona-Erlandsson 

4) Val av justerare: Jan Lindqvist och 

5) Årsmötet anses vara behörigen utlyst. 

6) Dagordningen kunde godkännas. 

7) Verksamhetsberättelsen lästes upp. 

8) Jens drar den ekonomiska berättelsen, samt förtydligar kommenterar densamma 

(se bifogat blad) 

9) Revisorernas berättelse lästes upp av kassören, då inga revisorer fanns på plats. 

10) Frågan om ansvarighetsfrihet för styrelsen ställs och besvaras med entydigt JA. 

11) Frågan omdisponering av årets resultat finns med på vår dagordning. Det beslutas att resultatet 

förs över till det nya verksamhetsåret 

12) Val av styrelse: 

I tur att avgå: 

Ordförande Nina Schain - omval på ett år 

Kassör Jens Chrisensen - omval på två år 

Ledamot Mattias Rentner - omval på två år 

Suppleant Göran Olsson - omval på två år 



Revisor Sofia Håkansson - omval på två år 

Val av revisorssuppleant - denna post är vakant 

Valberedning Linda Sassner - har ett år kvar, plats nr 2 är vakant. 

13) Beslut om kost nadsersättning till styre lsen skall vara oförändrad, det vill säga 800 respektive 

400 kronor 

14) Beslut gällande medlemsavgifte r för verksa mhet så ret 2023/ 2024 beslutades vara oförändrade 

15) Övriga frågor 

• Här diskuterades möjligheten att låta Samfälligheten komma med på vår hemsida, om/ hur 

det är genomförbart, hur mycket tidskrävande, eventuell ersät tn ing til l ansvarig för 

hemsidan. Beslutades att vi tar det i ett separat gemensamt möte framöver. 

• Diskussion och frågor angående telemasten, som är uppsatt på akt ivitet sområdet. Ingen 

visste något med säkerhet, men det finns ett telefonnummer på elskåpets dörr, för den 

som är intresserad. 

• Coyard, grannsamverkan togs upp och det pushades på för användning, då det är lät t att 

kommunicera om det behövs. 

• Det nämndes även sprickor i tennisbanan, som kommer att vidarebefordras t ill 

tennisansvarig Mattias. 

16) Mötet avslutades 

Vid datorn: 

Camilla Krona-Erlandsson, sekreterare 

Justeras: uJ2 
I 

Jan Lindqvist 
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